
Zápis č. 3 z jednání Dozorčí rady České asociace stolního tenisu ze dne 22.října 2019, 

které se konalo v Olomouci  

  

Přítomni: J.Juřena, Z.Jirásek, J.Jungvirt  -  členové dozorčí rady. Omluveni K.Vašinová, 

P.Mergenthalová – členové dozorčí rady. 

Hosté: Z.Špaček – předseda VV ČAST, N.Endal – 1. místopředseda VV ČAST 

  

Místo jednání: Hotel Arigone -  zasedací místnost, Univerzitní ul.20, 779 00 Olomouc. 

Doba jednání: 15:00 – 19:00 hod. 

  

Program: 

a)    Kontrola zápisu z minulého jednání DR                 J.Juřena 

b)    Ekonomická agenda – rozpočet, změny                  Z.Špaček, členové VV 

c)      Výstupy z Výkonného výboru ČAST                      Z.Špaček, členové VV, J.Juřena 

d)    Různé, diskuze, náměty – příprava rozpočtu          členové DR, členové VV 

  

  

Bod a) 

Zápis č.2/2019 ze dne 2. srpna 2019  

Úkol pro VV – urychleně aktualizovat čerpání rozpočtu k 30.9.2019. 

                       Čerpání rozpočtu k 30.9.2019 bylo zasláno dne 16.10.2019 členům DR, 

výstupy a diskuze jsou součástí bodu b) tohoto zápisu. 

- dohoda DR a VV ČAST  o kontrolách, kdy se DR zaměří na správnost 

čerpání výdajů z dotačních programů MŠMT, kontroly budou prováděny ve 

3. a 4. čtvrtletí – pro malou účast členů DR nebylo zatím  konkretizováno 

- aktualizace webových stránek o aktuálním složení DR- webové stránky DR 

jsou v aktuálním stavu 

- vyvěšení Jednacího řádu DR – bylo splněno - Jednací řád DR je vyvěšen 

 



Bod b) 

Ekonomická agenda – rozpočet, změny 

Dozorčí radě byl rozeslán materiál – průběžné čerpání rozpočtu ČAST k 30.9.2019. 

Před zahájením rozpravy k tomuto bodu jednání DR konstatovala, že nadále trvá stav, kdy 

výdaje rozpočtu neodpovídají časovému horizontu a k 30.9.2019 je velký „přebytek“ rozpočtu 

- v provozní oblasti cca 11 mil.Kč (rozdíl vyplývá z nečerpání výdajů), koncem roku to svádí 

k tzv. prosincovému hospodaření, což znamená, že se kolikrát čerpá „za každou cenu“. DR 

konstatuje, že se jedná o stav setrvalý. 

Diskuze k jednotlivým položkám rozpočtu – za VV ČAST podávali vysvětlení Z.Špaček a 

N.Endal 

Příjmy:        –   jsou naplňovány v souladu se schváleným rozpočtem 

Výdaje: 

- překročeny výdaje u MČR v Teplicích, u ligových soutěžích, u reprezentace u 

položky U21, může nastat u položky výdajů na sport, přípravu a akce. U 

talentované mládeže je překročení u položky výdaje na sport, přípravu a akce, 

velká disproporce je u čerpání výdajů u RSM a SCM,  kde např. RCM 

Havířov a Praha čerpají průběžně, ale na druhé straně např. SCM Hodonín a 

Hradec Králové nedodávají podklady vůbec (Hodonín) nebo pozdě. 

Významné sportovní akce WT Olomouc 2019 a MEJ Ostrava 2019 skončí 

(po konzolidaci s TT Marketing) ziskově. Finance získané od ČOV (loterie), 

ZPS vozíčkáři – příjmy a výdaje jsou v souladu s plánem. Investice – SZNR: 

čerpání dotačních příjmů sníženo, neboť VV upustil od pořízení některých 

položek a navíc řada položek (osobní automobily Toyota, mikrobusy) byla 

vysoutěžena levněji než bylo rozpočtováno. 

Na základě výše uvedeného bylo dohodnuty některé přesuny (posílení) v položkách, kde 

plánované výdaje jsou nedostatečné s tím, že navýšení bude kryto pravděpodobným 

nedočerpáním některých projektů ČAST v této oblasti: 

- ligové soutěže navýšit na 1.000 tis.Kč 

- rozhodčí v ligových soutěžích navýšit na 500 tis. Kč 

- materiálovou podporu navýšit na 2.000 tis.Kč 

- rozvoj STIS navýšit na 500 tis. Kč 

- dofinancování reprezentace navýšit na 1.000 tis.Kč. 

Dozorčí rada požaduje po VV provést výše uvedené změny a informovat neprodleně DR o 

těchto změnách a o krytí navýšených výdajů. 

Dozorčí rada doporučuje VV: 

- refundovat oddílům 3. ligy výdaje na rozhodčí (soutěž je rovněž řízena VV 

ČAST) 



- přijmout opatření vůči RCM, SCM které nedodávají podklady pro vyúčtování  

třeba i nepřidělením dotace 

 

Bod c) 

Výstupy z Výkonného výboru ČAST: 

-       vyhlášení dotačních programů MŠMT pro rok 2020 

-       příprava rozpočtu na rok 2020 (termíny pro podklady) 

-       nominace na různé akce 

-        nové smlouvy pro HBO 

-        čerpání projektů KSST, RSST 

-        MČR dospělých 2020 v Plzni, MČR mládeže v 2020, Český pohár 2019 – 
finále 

-         nové odborné komise 

-         informace z jednání VV s Radou krajů 

-         kondiční trenér asociace, on line tréninkový deník 

-          disciplinární řízení 

-          paralympijský výbor – VV doporučuje převzít pod svou správu všechny 
tělesně postižené sportovce 

 Bod d) 

Různé, náměty, diskuze 

- příští konference ČAST se bude konat 4.dubna 2020 

- před touto konference se bude konat opět  společná  porada VV a Rady krajů 
- další jednání dozorčí rady se bude konat ještě v roce 2019 

 

V Olomouci dne 29. října 2019 

Zapsal: Ing. Jiří Juřena, předseda DR 

Ověřili: členové DR 


